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  - Bio sam na svim prethodnim konceratima i oduševljen sam muzikom koja je izvođena. Ove
godine je izbor aktera prevazišao čak i moja očekivanja tako da ću svakako doći da se lepo
provedem. Nadam se da će ova manifestacija postati tradicionalna i da će dugo trajati.  
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